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Samenvatting 

Dit onderzoek laat zien dat veel bewoners van Hengelo Zuid overlast ondervinden van de 

zuidelijker gelegen industriebedrijven. 

Stank die dagelijks wordt ondervonden, binnen en buitenshuis vormt de grootste overlast. 

Als belangrijkste veroorzakers worden genoemd: de asfaltcentrale, Twence, maar ook 

andere chemische bedrijven als de plasticrecycling van Pauw.  

Geluidsoverlast is een veel gemeld probleem. Dit heeft direct relatie met activiteiten van 

bedrijven. Veel genoemd is de metaalschrootverwerking, maar ook de asfaltcentrale. Bij 

deze geluidsoverlast speelt ook mee het vrachtverkeer waarvan in toenemende mate hinder 

wordt ondervonden. Opvallend genoeg dat in Coronatijd, met vrij luwe verkeersstromen de 

toename van vrachtvervoer over met name de Breemarsweg vaak genoemd wordt. 

Uitstoot van rook en stoffen vanwege productie of verwerking levert veel hinder van stof, 

wat zich uit binnen de huizen bij het openstaan van ramen, maar ook aan de buitenkant op 

kozijnen en tuinmeubelen. Uiteraard merken veel mensen op dat dit effect heeft op hun 

luchtwegen en naast stank veel directe hinder vormt bij het ademen. 

Het melden van overlast van trillingen wordt voor een groot deel genoemd bij overlast van 

zwaar vrachtverkeer. Een aantal zeer serieus te nemen meldingen gaat over scheuren in 

muren en het trillen van huisraad bij langskomend verkeer. Daarnaast is er rond de 

Wethouder Kampstraat in de flat en incidenteel ook bij eengezinswoningen melding van 

trillingen zonder relatie tot zwaar verkeer. Inmiddels lijkt hier een industriebedrijf als 

oorzaak te kunnen worden aangemerkt en is de gemeente in actie om dit nader te traceren.  

Er blijkt een grote behoefte aan het opnieuw in gang zetten van een regulier overleg tussen 

bewoners van dit gebied in Hengelo Zuid met vertegenwoordigers van bedrijven in de 

kanaalzone. Ruim 90 % van de mensen die reageerden wenst dit en meer dan een kwart wil 

hier ook zelf eventueel een rol in spelen. 

De gemeente heeft de normoverschrijding van de kankerverwekkende stof benzeen door de 

asfaltcentrale als aanleiding gezien om een informatiebijeenkomst  te organiseren met de 

directie van de asfaltcentrale, de Omgevingsdienst Twente, belast met de handhaving en 

met bewoners die daar overlast / gezondheidklachten van ondervinden. 

Het door de SP gehouden onderzoek heeft als doel om bewoners in Hengelo Zuid gezond en 

goed te kunnen laten wonen, en waar mogelijk de bedrijven te ondersteunen om hun 

bedrijfsvoering voor eigen personeel en omwonenden gezond te maken en te houden. 

 

 

 

 



Inleiding 

 

De Kanaalzone in Hengelo Zuid is een gebied met aan weerskanten van het Twentekanaal 

bedrijven die gebruik maken van aan en afvoer van grondstoffen en producten via het water. 

Ook zijn er in de loop der jaren andere bedrijven neergestreken die in dit gebied hun 

producten produceren of verwerken. Ongeveer tegelijkertijd werd ten zuiden van de 

Breemarsweg een langgerekte woonwijk gebouwd pal grenzend aan de industriebedrijven 

noordelijk van het kanaal. Met het groeien van Hengelo werd de Breemarsweg deel van een 

drukker wordende rondweg van Hengelo. Zijn de woningen aan de Breemarsweg vooral 

particuliere koopwoningen, de woonwijk ten zuiden hiervan is meest gebouwd door 

Hengelose woningcorporaties en bestaat voor het grootste gedeelte uit sociale 

huurwoningen. 

Sinds het ontstaan van de woonwijk grenzend aan deze industrie is er een spanningsveld 

tussen bedrijvigheid, met soms bijbehorend lawaai, uitstoot van stof en stank en de 

leefbaarheid en woonplezier in de langgerekte woonbuurt. De klachten worden ook gehoord 

door bewoners langs en ten noorden van de Breemarsweg, soms reikend tot het centrum 

van Hengelo. 

Op meerdere momenten in de recente geschiedenis zijn bewoners met klachten en verzet 

gekomen tegen overlast die zij ondervonden van de bedrijvigheid. Zo werd er in 2008 een 

bewonersactie gehouden op initiatief van buurtbewoners ‘Last in Zuid’, ondersteund door 

de SP. Op basis van vele klachten van overlast (stank, lawaai en stof) werd er toen een 

regulier overleg in het leven geroepen tussen bewoners en vertegenwoordigers van de 

industrie met als doel te zorgen voor vermindering van klachten. Dit overleg heeft tot voor 

kort gewerkt wat resulteerde in maatregelen door bedrijven om de overlast te beperken, 

maar ook in begrip bij bewoners voor de zaken die bij de bedrijven spelen. Inmiddels bestaat 

dit overleg niet meer en is de vraag of dit niet opnieuw moet worden ingesteld. Twee 

bewoners die dit overleg tot voor kort voerden pleiten hiervoor, zo bleek ons in de 

afgelopen tijd. 

 



Aanleiding tot het onderzoek 

Op basis van een drietal opvallende zaken besloot de SP afdeling Hengelo om een onderzoek 

te doen middels een bewonersenquête naar ervaringen met industrieoverlast in Hengelo 

Zuid.  

1. De SP fractie nam begin september 2021 contact op met de Omgevingsdienst Twente 

(ODT) die ook voor de gemeente Hengelo controles uitvoert bij bedrijven en 

instellingen op basis van de normen die gelden voor uitstoot van stank, rook en 

gevaarlijke stoffen en geluidsnormen. Aanleiding waren berichten in de media over 

uitstoot van gevaarlijke stoffen (PACs en Benzeen) bij Asfaltcentrales in Nederland. 

De SP vernam dat sinds een jaar bij eigen metingen door de asfaltcentrale in Hengelo 

er een verhoogde uitstoot van het kankerverwekkende benzeen was vastgesteld en 

dat het ODT met het bedrijf in gesprek was om te praten over aanpassingen in de 

bedrijfsvoering om beneden de norm te kunnen blijven. De SP nam tevens contact op 

met de directeur van de asfaltcentrale die dit bevestigde, waarop de SP fractie op 8 

september 2021 vragen stelde aan de gemeente Hengelo over de veiligheid voor 

bewoners bij een dergelijke verhoogde uitstoot en te nemen maatregelen. 

2. Op melding van bewoners van een flat aan de Wethouder Kampstraat over ernstig 

gevoelde trillingen in hun woningen nam de SP contact op met deze bewoners en 

constateerde zelf dat inderdaad met enige regelmaat de glazen in de kast stonden te 

trillen. Bovendien waren overal in en rond het flat scheuren te zien die het beeld van 

een slecht onderhouden flat maakten tot een desolate woonplek voor gezinnen. 

Welbions, de verhuurder bevestigde op navraag de trillingen en kondigde onderzoek 

aan. Inmiddels is duidelijk dat deze trillingen veroorzaakt worden door een bedrijf 

zuidelijk gelegen op het bedrijventerrein. Op SP vragen bij de gemeente werd 

geantwoord dat het ODT deze zaak in onderzoek heeft en in contact is met het 

bedrijf/ de bedrijven aldaar. 

3. De laatste twee jaar ervaren bewoners van de Breemarsweg een sterker wordende 

overlast van zwaar verkeer door hun straat. Zij relateren dit verkeer vooral met de 

industrie langs het kanaal. Zwaar vrachtverkeer veroorzaakt niet alleen maar 

geluidsoverlast in de woningen, maar ook trillingen en scheuren. Ook wordt gewezen 

naar sterker wordende verkeersonveiligheid. Ook hierover verschenen artikelen in de 

Tubantia. 

Deze feiten leidden de SP afdeling Hengelo er toe om nader onderzoek te doen naar de 

aard en beleving van de overlast onder bewoners. Daarom werd een brief opgesteld met 

de uitnodiging om op de bijgevoegde vragen te reageren. Men kon de vragen op papier 

invullen en inleveren bij drie adressen in de buurt. Ook werd gewezen op de website van 

de SP waar deze vragen online konden worden ingevuld.  

Vanwege stringenter wordende maatregelen in verband met Covid 19 werd een eerdere 

presentatie van de resultaten uitgesteld. Aanvankelijk werd op 6 december 2021 een 

bijeenkomst belegd voor bewoners en was iedereen die gereageerd had daarvoor 

uitgenodigd 



Opbrengst van het onderzoek 

In de periode vanaf begin november tot begin januari 2022 hebben 165 bewoners 

gereageerd op onze enquête, van wie 55 per ingevulde papieren vragenlijst en de anderen 

digitaal via de SP Hengelo website.  

99 bewoners gaven klachten aan over stof; 126 bewoners over lawaai; 139  over stank en 54 

over trillingen.  

Ook gaven 150 bewoners (91%)  aan het belangrijk te vinden dat er een frequent overleg 

plaats vindt tussen een vertegenwoordiging van bewoners en een afvaardiging van de 

industrie. 46 bewoners gaven aan hier eventueel in te willen deelnemen. 

De reacties kwamen vooral van bewoners die tussen Breemarsweg en Industrie wonen: 

Groenhofstraat (15), Wethouder Kampstraat (7) , Boekeloseweg (7), Leurinkstraat (7), 

Leurinkplantsoen (6), Industriestraat (4), Wethouder Voogdgeertstraat (3), Havenstraat (3), 

Helhoesstraat (3). 

Vanuit de Breemarsweg werd door 38 bewoners gereageerd. 

 

De reacties van de woongebieden ten noorden van de Breemarsweg: 

Maanstraat (6), Zonstraat (5), Chr. Huygenslaan (4), Leonardstraat (3), Zernikestraat (3), 

Esrein (3). 

Verder kwamen er van een aantal straten per straat 1 of 2 reacties. 

 



Ondertussen 

Terwijl het onderzoek werd aangekondigd en in gang gezet maakte het bekend worden 

ervan en de aanleiding al het een en ander los: 

Het gemeentebestuur, bij monde van de burgemeester, heeft de SP in de 

gemeenteraadsvergadering van december toegezegd dat ze alles zal doen om zo’n regulier 

overleg tussen bewoners en industrie in Hengelo Zuid te organiseren, waarbij  een dergelijk 

overleg zou moeten leiden tot het terugdringen van overlast voor bewoners. Dat heeft zich 

in het verleden ook bewezen. 

Ook kondigde de gemeente Hengelo op vragen van de SP aan dat er specifiek over de 

overlast van de asfaltcentrale en de gemeten overschrijding van benzeenuitstoot er op 12 

januari (uitgesteld naar 10 februari)  een informatiebijeenkomst in het stadhuis zal 

plaatsvinden. Daar zullen vertegenwoordigers van de gemeente, de Omgevingsdienst 

Twente (ODT) en een vertegenwoordiging van de asfaltcentrale bij aanwezig zijn. Vanuit 

onze enquête gaven 70 mensen aan hiervoor belangstelling te hebben. Op verzoek van de 

gemeente zijn deze mensen door de SP geïnformeerd zich tevoren te melden bij het ODT. 

 

  



Resultaten, reacties 

Van de 165 bewoners die de enquêtevragen invulden bleek hun overlast in de vier gestelde 

categorieën als volgt: 

Stank: 84 % 

Lawaai: 76 % 

Stof: 60 % 

Trillingen: 33 % 

In totaal maakten 114 mensen gebruik van de mogelijkheid om een toelichting te geven of 

vragen te stellen bij hun eigen gemelde ervaringen. Hieronder een klein aantal illustratieve 

reacties per categorie: 

Stank: 

Heel veel stankoverlast van met name de asfaltverwerker,… 

De stank die we ruiken komt niet alleen  van de asfalt centrale maar ook van Pauw recycling. 

Ook van akzo komt soms een bepaalde bedrukkende stank weg…. En soms is de stank zo erg 

dat je idee hebt dat je helemaal niet in ademen . 

De stankoverlast is de laatste maanden een stuk erger geworden.  
De stank die regelmatig door de straat gaat is ook niet te harden en al met al is dit niet altijd 

zo geweest. 

Stankoverlast is erg regelmatig en behoorlijk erg 
 
Ongelooflijk dat een asfaltcentrale zo dicht aan de rand van de stad mag staan. Als de wind deze kant 
op staat moeten alle ramen en deuren dicht en adem je een pure teerlucht in als je buiten staat. De 
lucht is dan zelfs tot in het centrum te ruiken. Schandalig. Kun je net zo goed gaan roken. Ruikt alsof 
daar minder teer in zit dan aan de lucht uit de pijp van de centrale. Wij ervaren regelmatig een zeer 
sterke vieze lucht. Teer-asfalt. De filters van de WTW 's vangen ook zeer veel smerig zwart op.  
 

Er hangt vaker een vieze geur, die dan soms (tegenwoordig weer elke week) dagen achter 

elkaar duurt, omgeving tuindorp, Industriestraat. 

De reuk is op een aantal dagen in de week bijzonder naar. Maar dat de stank overlast van de 

asfalt fabriek ook nog eens ongezond is dat veranderd de zaak toch beduidend. 

Met name op de maandag en dinsdag misselijk makende geur. 

De stank van de asfalt centrale hebben wij het meeste last van. Wij hebben de ramen op de 

slaapkamer vaak open en onze kamer stinkt gewoon naar asfalt/benzeen. 

We doen de ramen dicht zodra we de geur ruiken. Ook wanneer het daar te warm voor is. 



Ik ben benieuwd wat voor stoffen er afgelopen jaren vrij zijn gekomen. Heeft dat invloed op onze 

gezondheid en hoe kunnen wij controleren wat er momenteel en in de toekomst aan stoffen en geluid 

vrijkomen?  

Door de stankoverlast en over het algemeen de luchtkwaliteit ben ik bezorgd over mijn gezondheid en 

die van mijn naasten. 

Een andere penetrante stank lucht (vaak op dinsdagen van Twence afkomstig ). Gisteren de hele dag 

ook stank overlast hiervan gehad . Geprobeerd te ventileren van de slaapkamers, maar helaas na 15 

minuten hing ook die lucht in de woning dus alles weer potdicht gemaakt. 

 

Al een paar maanden kunnen wij 'smorgens niet ventileren omdat er een behoorlijk asfalt 

stank rondom ons woongebied hangt. Vandaag al vanaf zo'n uur of 6.00am last van 

penetrante asfaltstank in en rondom de woning. Dringt bijv woning binnen via wc en en 

andere niet zichtbare kieren. Buiten is het helemaal erg, slaat op je longen niet normaal . 

Maandenlang geen Ventolin nodig gehad ,maar toch de huisarts maar weer opgebeld om 

longen te openen. 

Stankoverlast ervaar ik vooral van de Asfaltcentrale,….. Een weeïge, penetrante lucht hangt dan in de 

wijk en trekt de woningen in. Deze overlast is het ergst op vochtige dagen, waardoor de stank blijft 

hangen en op dagen waarop de wind uit het zuiden komt. 

Stof: 

We hebben veel last van fijnstof en 2 soorten stank. Een teerachtige stank en een niet te omschrijven. 
Stof overlast zou ook voor een deel bij de betoncentrale weg kunnen komen. 



Ramen en auto zijn niet schoon te houden. 

Overlast door lawaai en stof komt voornamelijk 

van het terrein ten zuiden van het 

winkelcentrum in Hart van Zuid, dat door Van 

Wijnen en de gemeente Hengelo is ingericht als 

werkterrein. Afgelopen zomer bijvoorbeeld is 

begonnen hier zand op te slaan. Dat ligt er nu 

nog, metershoog en niet afgedekt, pal achter 

woningen aan de Loweg. 

Al jaren ligt er een onbekende rode stof 

verspreid over mijn tuin. Op de daken ligt water 

en dat verkleurd rood....heeft dat met benzeen 

te maken??Daarnaast voldoet ook HKS (oud 

metaal recycling) niet aan de voorwaarden, ……. 

zij zorgen namelijk voor zeer fijne roest stof die 

overal neer dwarrelt en dus ook ingeademd 

wordt door mens en dier.  

Ik heb een aantal keer met omgevingsdienst 

tegen overlast gebeld maar er veranderd niets 

……… 

………..Ook veel stof om en in het huis. Ik denk dat dat soort bedrijven te dicht bij de woonwijken 

geplaatst zijn. 

Tevens wil ik uw aandacht op het bedrijf Op- en overslag Twente BV. De hoeveelheid stof wat hier bij 

de lossen vrijkomt heeft al een brandmelding geven. 

Dit gaat niet langer, ik woon hier al van 1976, het is nog nooit zo slecht geweest. Zwarte stof lawaai 

te gek van woorden!! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Lawaai 

Aangezien wij aan de Breemarsweg  

wonen ervaren wij vooral 

geluidsoverlast van het vele (zware) 

verkeer en de ijzerverwerker in de 

haven.  

Het zware vrachtverkeer te 

herkennen aan de zwarte 

vrachtwagens. Die gaan heen en 

weer over de Breemarsweg van 

vroeg in de ochtend tot laat in de 

avond. En deze ritjes doen niet aan 

de 50 km regel. Laat deze de weg 

nemen via de Akzo. 

veel lawaaioverlast van oud ijzer, 

ook buiten kantoortijden. 

Ook de geluidsoverlast van zwaar 

verkeer neemt toe. 

Hoge snelheden (schatting 80-100 

km) die op de Breemarsweg (tussen 

Berfloweg-Hegemansweg) worden 

behaald, vooral ‘s avonds en in het 

weekend. Ook worden regelmatig andere auto’s ingehaald 

Geluid is een dag en nacht zoemende bromtoon die echt gek makend is ! Sinds een jaar en ik 

wil dat het direct stopt! 

Er is ook heel veel vrachtverkeer door onze kleine en smalle Leurinkstraat. 

 

Daarnaast voldoet ook HKS (oud metaal recycling) niet aan de voorwaarden, ook zij maken 

teveel lawaai, vrachtwagens die overal parkeren en de zeilen verwijderen en dan hard door 

de straat rijden (overal liggen dan ook scherpe stalen voorwerpen in de straat, met 

regelmatig een lekke band als gevolg).. 

Erg veel last trillingen overdag en het geluid van Den Oudsten met het gooien van ijzer op 

hoogte. Ze houden zich nooit aan afspraak met gemeente en de regels die hier voor gelden, 



de oud ijzer stapels komen erg hoog boven de gebouwen uit wat volgens de regels niet mag 

van de overheid en gemeente! Nu de bomen in het najaar en winter kaal zijn, is het heel erg 

hoorbaar! 

 

 

Trillingen: 

Op de hoek breemarsweg/ boekeloseweg wordt er veel te hard gereden ,met name 

vrachtverkeer in de avond wat veel trillingen geeft. 

Op de Breemarsweg rijd veelste veel groot vrachtverkeer wat ook via de Diamantstraat/Laan 

Hart van zuid kan! de ramen klapperen ervan en het huis trilt en ze rijden 9/10 keer te hard! 

‘s avonds na 19:00 is het letterlijk een racebaan. 

Regelmatig trilt de gehele vloer, vrachtwagens rijden op en aan, tot in de late uurtjes. 

Erg veel last trillingen overdag en het geluid van Den Oudsten met het gooien van ijzer op 

hoogte. Ze houden zich nooit aan afspraak met gemeente en de regels die hier voor gelden, 

de oud ijzer stapels komen erg hoog boven de gebouwen uit wat volgens de regels niet mag 



van de overheid en gemeente! Nu de bomen in het najaar en winter kaal zijn, is het heel erg 

hoorbaar! 

De trillingen die in de flat aan de Wethouder Kampstraat ervaren, ervaren wij ook. We 

wonen in een eengezinswoning.  

ik heb laatst isolatieglas laten plaatsen op de bovenverdieping om meer comfort te krijgen 

maar dat gebonk en hele dagen vallend metaal en de trillingen worden helaas niet echt 

minder van. 

regelmatig trillingen ervaren. Kon het niet plaatsen waar het vandaan komt 

we liggen te trillen in ons bed 

soms zijn de grondtrillingen zo zwaar! Mijn hond begint uit angst te piepen 

  



Conclusies en aanbevelingen 

De vele reacties en de inhoud ervan laten zien dat overlast van de 

industriebedrijven en het vrachtverkeer bij bewoners een dagelijks gegeven is 

waar men enige tot zeer sterke hinder van ondervindt. Stank, stof en lawaai 

vormen de voornaamste bron van ergernis. Onderliggend - en dat is niet door 

ons onderzocht - is de gezondheidsschade van deze overlast waarschijnlijk 

aanzienlijk. Van overlast van trillingen is sprake, ten dele rondom de 

wethouder Kampstraat door een industriebedrijf. Anderszins door 

langsrijdend zwaar vrachtverkeer, met name op de Breemarsweg. 

De gemeente heeft ten aanzien van de alarmerende metingen van 

overschrijding van benzeen door de asfaltcentrale een eerste overleg 

gehouden en maatregelen aangekondigd. Zo zal de Omgevingsdienst 

Nijmegen (er is daar ook een asfaltcentrale) benzeen en PAK’s gaan meten. 

Dat is frequent nodig om daarmee ook omwonenden met regelmaat op de 

hoogte te houden van de uitstoot ten aanzien van de gestelde 

gezondheidsnormen. Nu is er vorig jaar twee maal gemeten, en waren beide 

resultaten boven de norm. Dat is voor bewoners verontrustend. Ook wil de 

gemeente een overleg tussen bewoners en industriebedrijven gaan 

organiseren. Op aandringen van de SP zal dit niet alleen gebeuren ten aanzien 

van de asfaltcentrale maar met vertegenwoordiging van meerdere bedrijven 

waarvan bekend is dat ze overlast veroorzaken. Doel van dit regulier moet 

zijn om te zorgen dat permanent maatregelen tot vermindering van de 

overlast op de agenda staan en worden uitgevoerd. De gemeente moet 

zorgen dat bewoners ook inzage krijgen in de handhaving op overlast, hetzij 

door de Omgevingsdienst Twente, hetzij door de gemeente zelf.  

De gemeente heeft aangegeven om de aanpak van de verkeerssituatie van de 

Breemarsweg in 2023 ter hand te nemen. Daarbij zou het goed zijn dat 

snelheidsremmende wegprofielen worden ontworpen en uitgevoerd. 

Al eerder zou de gemeente met bedrijven in gesprek moeten om tot 

bindende afspraken te komen over hinderarme aan en afvoer van hun 

vrachtverkeer. 

Tenslotte moet de gemeente zorgen voor handhaving daar waar normen voor 

overlast op gebied van stank, geluid, stof en stoffen schadelijk voor de 

gezondheid worden overschreden. Datzelfde geldt voor trillingen. Als een 

bedrijf frequent trillingen in huizen veroorzaakt zoals bewoners die in de flat 



aan de Wethouder Kampstraat ervaren dan moet de gemeente daar 

maatregelen treffen. Dergelijke overlast horen bewoners in woonwijken niet 

te ondervinden van aanpalende bedrijven. 



Bijlage: brief aan bewoners met vragenlijst 

Hengelo, 5 november 2021 

Beste bewoners, 

De gemeente heeft aangekondigd - naar aanleiding van vragen van de SP - 

een bijeenkomst te willen organiseren voor bewoners in het gebied rond de 

Asfaltcentrale. Aanleiding daartoe zijn meerdere klachten over dit bedrijf qua 

overlast bij bewoners. Ook bleek de uitstoot van benzeen een aantal malen 

boven de norm te zijn geweest in de afgelopen tijd. 

Omdat we iedereen in de gelegenheid willen stellen om daarbij aanwezig te zijn 

zouden we graag van u weten of u belangstelling heeft om bij een dergelijke 

bijeenkomst uitgenodigd te worden.   

Momenteel zijn er ook een tweetal andere kwesties van overlast die door 

bewoners ten noorden van de kanaalzone worden gemeld. Zo wordt er 

melding gemaakt van een toegenomen verkeersdrukte, met name van zwaar 

vrachtverkeer op de Breemarsweg. 

En in een flat aan de Wethouder Kampstraat zijn bewoners verontrust vanwege 

trillingen die ze sinds een jaar dagelijks in hun woning ervaren. 

Een tiental jaren geleden, in 2008, werd er na klachten van overlast (stank, 

lawaai en stof) een regulier overleg in het leven geroepen tussen bewoners en 

vertegenwoordigers van de industrie met als doel te zorgen voor vermindering 

van klachten. Inmiddels bestaat dit overleg niet meer en is de vraag of dit niet 

opnieuw moet worden ingesteld. 

Vandaar dat we u nu een aantal concrete vragen willen stellen. U kunt deze - 

zie achterzijde van deze brief -  ingevuld  inleveren op de volgende adressen: 

Breemarsweg 13 

Industriestraat 176 

Wethouder Voogdgeertstraat 6 

Ook kunt u deze vragen digitaal invullen via onze website: 

hengelo.sp.nl 

 



Vragen aan bewoners vanwege mogelijke overlast in de buurt: 

------------------------------------------------------------------------------------------ 

1. Zou u betrokken willen worden bij het overleg tussen bewoners en de 

Asfaltcentrale dat de gemeente van plan is te organiseren? 

Ja  /  Nee 

 

2. Ervaart u overmatige overlast in en om uw woning op het gebied van: 

- Stof   Ja  /   Nee 

- Lawaai   Ja  /   Nee 

- Stank   Ja  /   Nee 

- Trillingen  Ja  /   Nee 

 

3. Vindt u het een goed idee om weer een regulier overleg te organiseren 

tussen een vertegenwoordiging van bewoners en bedrijven? 

   Ja  /  Nee 

4. Zou u daar zelf aan mee willen doen? 

    Ja  /Nee 

5. Heeft u nog andere opmerkingen / vragen? 

…………………………………………. 

…………………………………………. 

Uw naam *:………… 

Adres: ………………… 

Mailadres:…………… 

Telefoonnummer:.. 

*u kunt er voor kiezen om anoniem te blijven. 

 

Met vriendelijke groet, 

SP Hengelo 

 


